
Protokoll nr 16

vid sammanträde den 10.6 1974
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion

Närvarande: Roland Erixon, 
Reine Gustafsson, 
Hilding Lövdahl, 
Rolf Theblin, 
Kaj Alm, 
Lennart Öberg, 
Karl Liliequist,

§ 171: Ändrad föredragningslista:

Föreliggande dagordning godkändes med den ändringen 
på Alms förslag att punkt 2 (lotteri- och bingo
ärenden) flyttades som sista punkt. Efter denna 
skall ÖS-ledamöterna deltaga i Sällskapet Gamla 
Djurgårdares våravslutning i klubblokalen.

§ 172: Ytterligare försening av medlemskorten:
Redogjorde Gustafsson för den ytterligare för
sening av medlemskortens utsändning, som uppdrags- 
innehavaren erkänt sig personligt ansvarig för. 
Det upplystes att korten nu skulle kunna utsändas 
någon av de närmaste dagarna. Djurgårdens post
detalj följer upp att så verkligen sker. För nya 
medlemmar utskrivas medlemskort direkt på kansliet 
för omgående utsändning. Frågan om i vad mån för
eningen skall begära ekonomisk kompensation för 
dröjsmålen prövas senare.

§ 173: Godkända protokoll:
Föredrogs ÖS-protokoll nrs 14 och 15, vilka god
kändes i befintligt skick för senare justering av 
föreningsordföranden.
Protokoll från sammanträdet i Förtroenderådet den 
20/5 1974 förelåg.

^J/Z^L^^Fo^bol^

Diskuterades läget på fotbollsfronten. Kontakt
männen Gustafsson/Theblin rapporterade ett hygg
ligt ekonomiskt utfall av vårsäsongen, sämre med 
det idrottsliga utbytet - en 12:e plats i all
svenska tabellen. Tränarens kontrakt går med 
1974. Om uppsägning skall ske är datum härför 
senast 1/7/74. Gustafsson/Theblin meddelade sig 
inviterade till sektionens vårfest på Bolaget 
med fruar den 13/6.
Behovet av en genomgång med sektionsstyrelsen 
betecknades av ÖS-sammanträdet vara väl motiverat, 
varför överenskommelse träffades om en “sittning” 
på Stadion måndagen den 17/6 kl. 19.00. Reine G. 
beställer nödvändig mat och dryck.
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§ 175: Ishockeyrapport:
Uppladdningen både vad ekonomi och spelarerekrytering 
beträffar i ishockeysektionen rapporterades av kon
taktmannen Erixon/Liliequist. Goda kontakter har 
tagits men t.v. inga definitiva resultat. Möjlig
het anses föreligga att få ersättning av nya ameri
kanska proffsligan för värvningen av Anders Hedberg.

§ 176: Konståkningsrapport:
Rapport lämnades av Liliequist från ett 4 timmar 
långt årsmöte i konståkningssektionen, där sluten 
votering skett i fråga om val till styrelsen. Valet 
utföll så, att de avgående omvaldes varjämte på 
den vakanta posten som sekreterare Allan Öhgren ny
valdes.
Ekonomiskt kunde konstateras, att bingon fram till 
slutet av april gett kr. 126.000 kr. och att ytter
ligare 20.000 kr. är att påräkna före verksamhets
årets slut. Styrelsen uppmanades att inte lägga 
pengarna på hög utan låta dem komma i drift för ut
ökning av den idrottsliga aktiviteten.

§ 177: Modernisering av fotbollsdräkt:
Förevisades förslag till ny modern fotbollsdräkt i 
föreningens grundfärger blått, gult och rött och 
utarbetad av Köpings Sport. Uppdrogs åt olika ÖS-
ledamöter låta ta fram ytterligare förslag.

§ 178: Avveckling Djurgårdaren:
Sedan produktionskostnaden för Djurgårdarens dubbla 
vårnummer kunnat prutas ner med några tusenlappar 
genom välvillig inställning från CEO-tryckeriets 
chef S.O. Asbrink (tillhörande boxningsstyrelsen) 
beslöts betala faktura nr 13.328. Redaktionskost
naden återstår för senare reglering.

§ 179: Inför årsmöte:
Ur senast tillgängliga styrelseprotokoll från is
hockeysektionen kunde hämtas en rapport via för
eningens valberedning, att ett ordförandeskifte 
kunde bli aktuellt. Det upplystes under hand, att 
Bodman till valberedningens ordf. Bo Hedvall sagt 
sig beredd retirera, därest annan kraft funnes till
gänglig. Att föra konfidentiella besked vidare till 
ett sektionsprotokoll antecknades som förkastligt.

§ 180: Sommartjänstprogram:
Antecknades att på kansliet har Cissie Lagerlöf 
semester en vecka före den 23/6 och senare ytter
ligare två veckor, medan Bo Andersson går på semester 
den 23/6 och fyra veckor framöver.

§ 181: Samarbetskommitté med AIK och Hammarby:

Som en följd av träffen med AIK/Hammarby beslöts 
medverka i en föreslagen samarbetskommitté och som
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Djurgårdens två representanter i denna välja 
Bodman och Liliequist.

§ 182: Bingo-anmälningen på Smeden:
Det upplystes att bingokontrollanten Bo Söderlind 
i sin anmälan den 14/5/74 till Länsstyrelsen åter
givit anmärkningar, vilka han senare återtagit 
och utom i brev till ÖS via fotbollskassör Bengt 
Lindbergh även direkt till Länsstyrelsen för
klarat sig ej längre ha några erinringar. Nöd
vändigheten av att noga efterleva gällande be
stämmelser påtalades och Erixon ifrågasatte om 
inte vad som förevarit var tillräckligt för att 
juridiskt kunnig person granskar bakomliggande 
”turer”. Beslöts återkomma i enlighet med den 
ändrade dagordningen,

§ 183: Bortgångna djurgårdare:
Anmäldes att Nils "Nippe” Nierenburg och Gunnar 
Oldin med kort mellanrum avlidit.

§ 184: Övriga ärenden:
Rapporterades Gustafsson att kostymleverans var 
att emotse under veckan.
Rapporterades att frågan om kontakt med Bingo-Bally 
ej avancerat.
Beslöts att tillsammans med AIK/Hammarby acceptera 
ett förslag med en "stingpinne” med föreningens 
klubbmärke, 10 procent till DIF. Sekreteraren tar 
kontakt med AIK-kansliet.
Uppdrogs åt Theblin, Gustafsson, Erixon och Lilie
quist förbereda konkreta ärenden till mötet ned 
fotbollsstyrelsen den 17/6 (§ 174)
Beslöts hålla nästa ÖS-sammanträde samma dag ned 
början kl. 18.15.
Förelade Alm ett förslag till bingoavtal mellan 
DIF:s fotboll och bowling och Kaj Jacobsson att 
gälla under föresättning av godkännande från ÖS.
Konstaterades, att tiden ej medgav upptagande av 
dagordningens § 2, som flyttats till att bli 
sista punkt, varför sammanträdet avslutades.

Vid den efterföljande träffen med Sällskapet Gamla Djurgårdare ut
delades till förre bowlingordf. Bertil Johansson (60 år) nr 36 av 
silverhästskon.
Vid samma tillfälle noterades att medlemsregistret synes sakna en 
del medlemmar från Sällskapet, vilka torde ha ”städats” i olika skeden 
kanske p.g.a. upphörda adresser. Samma brist i registret konstaterades 
för föreningens kungliga ständiga ledamöter (Birgitta, Désirée och 
Carl XVI Gustaf). Kollning och rättelse skall ske på det att samtliga 
medlemmar nå få all den information, som övriga medlemmar erhåller.


